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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
Styrelsemöte 2020-09-07, Bodavallen. 

 

1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

Val av justerare och protokollförare 

Till justerare valdes Bobby Manasiev att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Till protokollförare valdes Lars Ringkvist. 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

3. Närvarande 

Följande personer var närvarande, Bobby Manasiev, Rune Younan, Magnus Chröisty. Lasse Ringkvist, 
Jonas Carlsson. 

4. Ärende 
 

Senior Div1. 

Den 6/9-20 hölls spelarrekryterings möte med Ted Koskelainen, Jonas Carlsson, Magnus Chröisty och 
Bobby Manasiev. Där meddelade Ted att han hoppar av som tränare då spelartruppen är för tunn, 
Ted var tydlig när han skrev på kontraktet att han ville ha en trupp på 16-18 spelare kontrakterade. I 
dagsläget har vi 11 utespelare+ 4 målvakter, vi behöver 5 spelare till om vi ska klara Div1 spel. 

 Rune kontaktar Axel Isberg, Albin Ekström och Mats Gustafsson om intresse finns att spela för Borås 
Bandy. 

Vi kommer kalla till spelarmöte 9/9-20 i Bodavallen för att informera spelartruppen. 

Bobby kontaktar Stefan Rosberg om han kan tänka sig att träna laget. 

Magnus har varit i kontakt med Surte BK som lovat 3-4 spelare, men dom återkopplar inte. 

Vid ev Div2 spel måste kontrakten skrivas om. 

Magnus har bra kontakt med våra sponsorer, och våra sponsorer vill stötta föreningen även om det 
skulle bli Div2 spel. 

Senior Div3. 

Hampus vill ha hjälp med det administrativa och vill även ha en ledarträff. 

Samuel och Henrik kommer även att hjälpa till med träningarna. 

Verksamhetsträff. 

Vi fick bra respons och input. Maria Ewertzon kom med många bra förslag. 

Madelaine Johansson kan vara en kandidat till arrangemang, Jonas tar den kontakten. 
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Vi ska fråga Anna Antonsson om hon kan tänka sig att vara rådgivare för flicklagen. 

RF/Sisu & Svenska Bandyförbundet. 

Jessica & Per från Sisu, Lasse Wennerholm från Svenska Bandyförbundet och Jonas Carlsson & 
Magnus Chröisty hur man går vidare med välmående förening. Även planeringsdag med Sisu ska 
planeras in. 

Sisu ska med kommunens hjälp få upp en informationstavla på Bodavallen. 

Borås Bandy och eller Sisu ska vara delaktiga på allmänhetens åkning på lördagar för att hjälpa 
ungdomar. 

Vi har fått ett slip rum tilldelat. Matchklockan ska flyttas till långsidan mellan båsen. Vi har även fått 
extra materialförråd (kallförråd), värmestuga får vi låna i befintliga lokaler. 

Nytt möte i början av oktober, vi ska även boka möte med Magnus på Baik angående ljudet. 

Ekonomi/Sponsorer. 

Bobby har i dagsläget fakturerat 310tkr, 34tkr är i dagsläget betalt. 170tkr är förfallet, Bobby skickar 
ut påminnelse. 

Underlag för fakturering SKA finnas! 

Bobby ska träffa Pernilla på PRO ekonomi för genomgång. 

Vid försäljning av produkter ska Sockgrossisten prioriteras. 

Vi ska försöka få till en partnerträff, ev första hemmamatchen diskuterades. 

Ungdom. 

Rune har fått in några intresseförfrågningar. 

Ledarträff för ungdomarna den 23/9 kl 19.00. Information kommer upp på laget.se och mailas ut till 
berörda ledare. 

Bytesdag blir den 10/10. Inlämning av material på förmiddagen, utlämning på eftermiddagen. 
Information kommer att läggas ut på hemsidan. 

Inventeringsdag. 

Inventering den 27/9 kl 09.00. 

Inköp. 

Material köps enbart av Kosa via en kontaktperson. Beställning av material sker 2ggr per månad 
(datum kommer senare) 

Kosa avtalet är påskrivet. 

Ansvarig inköpare blir Lars Ringkvist/ Rune Younan. 

Genomgång Mail Loopia. 

Nya mailadresser till styrelsen delas ut snarast. 

Arrangemang. 

Beslutas senare. 

Övrigt/Media. 

Magnus Cröisty har möte med Johan Borehed den 10/10. 
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5. Nästa styrelsemöte 
2020-09-21. Kl 18.00 

6. Mötets avslutande 

Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Namn protokollförare  Namn ordförande  Namn justerare 
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